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Pedagogická fakulta MU         Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2020/2021 

Č. j. MU-IS/22359/2021/1334502/PdF-1 

 

Zápis z 3. zasedání AS PdF MU 

ze dne úterý 2. února 2021 (od 14:00, vzdálený přístup) 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků:  Studentská komora: 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   Bc. Miroslav Bábíček 

Mgr. Helena Durnová, Ph.D.    Bc. Tereza Břicháčková 

Mgr. Iva Frýzová     Bc. Petr Dušek 

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.   Mgr. Bc. Eliška Hegerová 

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D.   Bc. Kateřina Kochová 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D.    Bc. Anna Šnajdarová 

PhDr. Hana Peloušková, Ph.D.   Bc. Veronika Pšenáková 

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D.   Mgr. Ondřej Zabloudil Pechník 

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D.   Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová 

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.      

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.      

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D. 

       (přítomno celkem 21 senátorek a senátorů) 

Hosté:       Nepřítomni: 

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D.    Bc. Petr Ostrý 

prof. PhDr. Mgr. Tomáš Janík, Ph.D.  Terezie Otrubová 

Prof. PhDr. Věra Janíková, Ph.D.    

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D.  

doc. Mgr. Jana Kratochvílová, Ph.D. 

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. 

PhDr. Helena Vaďurová, Ph.D., M.Sc. 

Mgr. Zdeněk Janík, M.A., Ph.D. 

Mgr. Veronika Najvarová, Ph.D. 

Ing. Eduard Hofmann    

Mgr. Jan Šplíchal 

Filip Versteeg   

      

Zapisovatel: 

Bc. David Košatka 

https://is.muni.cz/auth/osoba/427450
https://is.muni.cz/auth/osoba/233960
https://is.muni.cz/auth/osoba/471011
https://is.muni.cz/auth/osoba/432916
https://is.muni.cz/auth/osoba/432952
https://is.muni.cz/auth/osoba/453655
https://is.muni.cz/auth/osoba/274511
https://is.muni.cz/auth/osoba/432711
https://is.muni.cz/auth/osoba/457963
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Návrh programu zasedání senátu: 

 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 2. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021 

3. Schválení úpravy Podmínek a kritérií pro přijetí v přijímacím řízení na PdF MU pro 

akad. rok 2021-2022 

4. Návrh na udělení výjimky k převodu zůstatku rozpočtu kateder do následujícího 

rozpočtového období 2021 

5. Informace o přípravě rozpočtu PdF MU na rok 2021  

6. Informace k Dlouhodobému záměru PdF MU (2021-2028)    

7. Různé 

  



3 
 

V souvislosti s opatřením vlády a vedení MU v souvislosti s pandemií COVID-19 proběhlo 

jednání se vzdáleným přístupem online s využitím platformy MS Teams (pro účely archivace je 

pořízena videonahrávka ze zasedání). Hlasování byla realizována v Informačním systému MU 

(protokoly z hlasování jsou přílohou tohoto zápisu v Dokumentovém serveru IS MU). Veřejnost 

měla k jednání přístup skrze odkaz na přímý přenos včetně možností klást dotazy. 

0. Organizační a personální informace 

Předseda Akademického senátu PdF MU M. Adam uvítal přítomné senátorky, senátory, 

zvané hosty i veřejnost a zahájil 3. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2020/2021. 

Dále informoval o prodloužení mandátu o 120 dní od konce nouzového stavu. Senát zůstane ve 

svých funkcích minimálně do půlky května. Nový senát by mohl začít pracovat od září případně 

října, dle vývoje epidemické situace. Mgr. Petra Baranová se vzdala mandátu a nastoupila Mgr. 

Zuzana Szabó Lenhartová. 

 

1. Schválení programu zasedání 2. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021 

 

Předseda Adam: Připomněl technické instrukce k vedení jednání a hlasování. 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje Bc. Davida Košatku jako skrutátora 3. 

zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021. 

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

Předseda Adam: Představil program jednání, nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje program 3. zasedání AS PdF MU v akad. roce 

2020/2021.  

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

2. Schválení zápisu z 2 zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021 

Předseda Adam: Neobdržel k zápisu z minulého zasedání žádné připomínky. 

Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje zápis z 2. zasedání AS PdF MU v akad. roce 

2020/2021. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 
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3. Schválení úpravy Podmínek a kritérií pro přijetí v přijímacím řízení na PdF MU pro 

akad. rok 2021-2022 

 

Předseda Adam: Připomněl, že se nejedná se o schválení podmínek a kritérií na příští 

akademický rok jako takový (tím se senát zabýval vloni), ale o schválení úpravy – ta souvisí 

především s online příjímacími zkouškami v době pandemie a drobnými změnami podmínek 

na několika katedrách. Upravené Podmínky předkládá prod. Káňa. 

 Prod. Káňa: Uvedl, že katedry byly vyzvány, aby předložily změny. Došlo ke změně 

prezenčního testu na online test – to se týká angličtiny a francouzštiny. Hudební výchova 

talentové zkoušky zrušila. Změny jsou také u katedry výtvarné výchovy u Bc. i NMgr. Čeká se 

na souhlas senátu a změny pak budou zveřejněny i na stránkách fakulty.  

Předseda Adam: Otevřel diskusi. 

Sen. Peloušková: Vznesla dotaz, zda bude možné ještě teď upravit některé podmínky 

dodatečně. Bylo by potřeba provést drobné formulační úpravy. 

Prod. Káňa: Nechal rozhodnutí na zvážení senátu. 

Předseda Adam: Připomněl, že bez předem dodaných konkrétních formulací by schválení 

nebylo možné. 

Sen. Peloušková: Kromě doložení mezinárodního certifikátu by žádala o možnost přijmout i 

další doklady, které by prokázaly, že uchazeč je na jazykové úrovni B1 a vyšší. 

Předseda Adam: Schvalovat dokument, který nemá předloženou přesnou formulaci, není 

možné; katedry byly k takovému kroky včas vyzvány prostřednictvím vedoucích. Senát se musí 

se změnami seznámit minimálně týden předem.  

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje upravené Podmínky a kritéria pro přijetí 

v přijímacím řízení na PdF MU pro akad. rok 2020/2021. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

4. Návrh na udělení výjimky k převodu zůstatku rozpočtu kateder do následujícího 

rozpočtového období r. 2021 

  

Předseda Adam: Obdržel tři žádosti o převod zůstatku, který převyšuje limit 600 tisíc. Pokud 

prostředky převýší limit, tak dle pravidel pro tvorbu rozpočtu musí vedoucí katedry žádat senát 

o schválení. Žádosti byly k dispozici mezi podklady. Projednala je i ekonomická komise. O 

každé žádosti bude hlasováno zvlášť v pořadí, ve kterém byly doručeny.  

Doc. Koryčánková (KRJL): Odůvodnila žádost o převod zůstatku KRJL. Katedře se podařilo 

snížit sumu o cca 180 tisíc. V určitém období nebylo možné posílit personální stav katedry, plus 

bylo množství volitelných a jednokreditových předmětů. O ruský jazyk je veliký zájem, a to se 

profituje v ukazateli pro náš rozpočet. V současné chvíli je personální situace stabilizovaná a 

stejným způsobem se budou odčerpávat prostředky i do budoucna.  

 Sen. Vrubel (předseda Ekonomické komise AS PdF MU): Ekonomická komise žádost 

projednala. Shrnutí: Katedra poprvé o převod žádala v roce 2018, tehdy to byla částka 

1 300 000 Kč. Postupem času je vidět, že katedra se snaží apel na nepřekračování částky 
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600 tisíc Kč dodržet. Je zřejmý pravidelný pokles. Ekonomická komise podporuje převod 

financí do dalšího roku. Všichni v komisi návrh podpořili. 

 Děkan Němec: Vysvětlil zavedení pravidla ohledně limitu. I s nízkým počtem akademických 

pracovníku a díky fondům finance katedry rostou. Šlo o jistou autonomii rozpočtu kateder a 

snížení přebytků na pracovišti, a tedy nárůst průměrných mezd. KRJL udělala mnoho opatření, 

díky kterým se staly jednou z nejlepších kateder. Zůstatky vytváří určitou jistotu. Vyjádřil své 

kladné doporučení v případě všech tří žádostí. Dodal, že v případě KNJL kompenzujeme 

proděkanský úvazek. 

  

AS PdF MU souhlasí, v souladu Pravidly sestavování rozpočtu PdF MU pro rok 2020, s 

převodem finančních prostředků ve výši, která přesahuje povolený limit pro převod prostředků 

do roku 2021, a to u Katedry ruského jazyka a literatury. 

Pro:21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

Prof. Janíková (KNJL): Žádala o převedení zůstatku do dalšího kalendářního roku. Jednalo 

se o 241 000 Kč nad dohodnutý limit. Přebytek zdůvodňuje náhradou za kolegyni, která odešla 

na mateřskou dovolenou a zmenšené výdaje za cestovné v minulém roce. Rozpočet je saturován 

i kooperovanými předměty. Vypomohly i fondy. Sumou navíc bude i v příštím roce vykrývat 

výuku za kolegyni, která je na mateřské. 

Sen. Vrubel: KNJL žádá o nejnižší částku; žádá navíc o převod poprvé. EK doporučuje převod 

částky do roku 2021. 

Děkan Němec: Doporučil převod i v případě této katedry. 

Sen. Durnová: Podporuje návrh kol. Janíkové s nastavením podmínek do budoucna tak, aby 

nebylo potřeba žádat před senátem. 

Děkan Němec: Politika za fakultu byla maximální možné přesunutí peněz k akademickým 

pracovníkům a nové návrhy uvítá. 

 

 

AS PdF MU souhlasí, v souladu s Pravidly sestavování rozpočtu PdF MU pro rok 2020, s 

převodem finančních prostředků ve výši, která přesahuje povolený limit pro převod prostředků 

do roku 2021, a to u Katedry německého jazyka a literatury. 

 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

Doc. Kratochvílová: Jako třetí v pořadí prezentovala žádost o převedení financí. Výnosové 

faktory jsou rostoucí počty studento-kreditů. Dále rostoucí finanční prostředky z institucionální 

podpory. Kolegové z celého pracoviště mají publikační činnost. Vzrůstá taky tendence mobilit. 

Katedra pedagogiky měla v roce 2017 pokles o 5000 studento-kreditů. V následujících letech 

počet vzrostl o 1000 studento-kreditů. Predikce je proto obtížná. Dalším důvodem je specifická 

personální situace, způsobená kolegyněmi na mateřské dovolené, které získaly GAČR. Jejich 

návrat a nevyužití rodičovské dovolené nedovolil vypsání úvazku za zástupu. Personální stav 

je neúnosný a pro rok 2021 je potřeba navrátit se na výšku úvazku 10,5 jak tomu bylo dříve. 
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Rezerva by posloužila k posílení katedry pedagogiky a zajištění provozu pedagogicko-

psychologického modulu pro celé pracoviště. Další využití je spojeno s rezervou, která je dána 

nemožností odhadnout počty studentů, kteří nastoupí.  

Sen. Vrubel: Jedná o historicky největší částku nad 600 000 tisíc (přes 1,8 mil.). V podkladech 

jsou dvě žádosti – EK prostřednictvím děkana žádala o zpřesnění a doplnění žádosti původní. 

Z pohledu EK není jisté, jak se tento zůstatek bude snižovat. Lze předpokládat nárůst studentů 

a i přes úvazky lze očekávat, že bude zůstatek více než 700 tisíc. Navrhl úpravu usnesení, která 

by se týkala postupného snižování přebytku (viz textace v hlasování níže). Po změně usnesení 

EK doporučí ke schválení (hlasování na jednání EK bylo neutrální:  2 pro, 2 proti). 

Doc. Kratochvílová: Dovysvětlila možný vývoj počtu studento-kreditů, který je asi o 8 %, což 

bude zhruba 500 000 rozpočtu. Dále je brán v potaz počet studentů, kteří vypadli ze seminářů, 

kvůli nové akreditaci. Dodala, že úbytek úvazku se v roce 2020 pohyboval od 2,2 do 0,9. V 9 

celých úvazcích byl zabezpečen chod celého pracoviště a výuku pro všechny katedry.  

Sen. Najvar: Vyzval k ukončení debaty, která podle něj nenáleží agendě senátu. Bylo by 

zapotřebí hlubší porozumění vztahu mezi katedrou pedagogiky a speciální pedagogiky. 

Sen. Durnová: Připomněla, že se diskutuje o katedře, která má oproti předchozím dvojnásobný 

rozpočet. Zástup za mateřskou dovolenou se hledá těžko. Ne vždy to lze řešit odměnami. 

Děkan Němec: Potvrdil nutnost další debaty nad tématem personální politiky – konkrétně 

zástupy za mateřskou dovolenou. Skutečnost, že se kolegyně vrací do projektů, znemožňuje 

obsadit post za rodičovskou dovolenou (zároveň je jejich návrat žádoucí). Z hlediska zákoníku 

práce se zástup hledá obtížně, když se kolegyně vrací na částečný úvazek. 

Sen. Vrubel: Na schváleném limitu 600 tis. by se mělo trvat, jinak by docházelo k tomuto 

překračování běžně. 

Sen. Svobodová: Zeptala se na celkovou částka rozpočtu KPed. Další téma jsou podle ní 

adekvátní platy. Politika celé MU se bude muset změnit. 

Doc. Kratochvílová: Vyčíslila mzdové náklady a celkové navýšení. Situace, která se děje 

katedře, se stala poprvé. 

Sen. Dušek: Není pro přijetí navrhovaného dodatku. 

Sen. Lollok: Upřednostnil by původní znění návrhu bez dodatku. Při většinovém schválení by 

hlasování o dodatku již nezařazoval. 

Sen. Vrubel: Poznamenal, že se nejedná o jeho návrh, ale o návrh Ekonomické komise. 

Předseda Adam: Navrhuje hlasovat o původním usnesení (hlasování č. 7 v IS). Při 

nadpoloviční většině již nebude hlasováno o dodatku. 

Sen. Vrubel: Vnímá jako správnější hlasovat nejdříve o dodatku, posléze až o znění usnesení. 

Sen. Najvar: Souhlasil s hlasováním nejprve o dodatku. 

Předseda Adam: Požádal Mgr. Šplíchala o přípravu nového hlasování v ISu – zvlášť o 

navrženém dodatku EK.  

 

Akademický senát PdF MU souhlasí s přidáním následujícího dodatku k usnesení č. 7: AS PdF 

MU žádá vedoucí Katedry pedagogiky PdF MU, aby zajistila průběžné čerpání finančních 

prostředků tak, aby výše případných převáděných prostředků v dalších letech odpovídala 

pravidlům sestavování rozpočtu fakulty 

 

Pro: 6, proti 9, zdrželo se: 6   
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Předseda Adam: Doplnění dodatku k usnesení nebylo přijato. Dává hlasovat o usnesení bez 

dodatku. 

 

AS PdF MU souhlasí, v souladu s Pravidly sestavování rozpočtu PdF MU pro rok 2020, s 

převodem finančních prostředků ve výši, která přesahuje povolený limit pro převod prostředků 

do roku 2021, a to u Katedry pedagogiky. 

 

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 1. 

 

5. Informace o přípravě rozpočtu PdF MU na rok 2021  

Předseda Adam: Nejedná se dnes o schvalování rozpočtu, pouze o vstupní informaci o jeho 

přípravě. 

Ing. Hofmann (Ekonom analytik): Představil senátu prostřednictvím PowerPointové 

prezentace souhrnná data pro rozpočet 2021 – vstupní data, hlavní ukazatele (viz podklady 

k zasedání v Dokumentovém serveru). 

Předseda Adam: Otevřel diskusi. 

Sen. Durnová: Zpochybnila funkčnost unikátní učební jednotky jako dobrého měřítka. 

Předmět s malým počtem studentů může být rozdělen na hodinové. Trojhodinové přednášky 

dopadají matematicky jinak než odučené 2 a 1 hodina zvlášť. 

Ing. Hofmann: Dle konečných dat se nejedná o významný rozdíl a unikátní jednotka má 

vypovídající hodnotu. 

Hana Svobodová: Diskutovala podmínky KIVu na vlastní katedře. 

Děkan Němec: Doplnil, že se jedná o vstupní data pro vedoucí pracovišť. Očekává se nárůst 

rozpočtu na příští rok. Dalším zdrojem budou fondy P. Konkrétní požadavky na změnu KIVu 

mohou být společně diskutovány. Princip přerozdělování vychází z relativně objektivních dat. 

Předseda Adam: Podněty k pravidlům rozpočtu lze sdělit přímo Ekonomické komisi. I 

vedoucí pracovišť byli vyzváni k vznesení podnětů. 

Sen Vrubel: Žádá o zasílání žádostí emailem přímo jemu. Upozornil na to, že se stále vyskytují 

v rozporu ze směrnicí děkana jednokreditové předměty a apeloval na vedení fakulty, aby se 

s tímto problémem vypořádalo. 

Prod. Vaďurová: Problém jednokreditových předmětů bude řešen na jaře. 

Sen. Najvar: Problém jednokreditových předmětů je např. u nich na katedře dán i historicky 

a poprosil o shovívavost. 

Sen. Durnová: Nabídla, aby se počítaly hodiny namísto kreditů. Je potřeba sledovat 

průměrné množství studentů za hodinu. Unikátní učební jednotka je snadno ovlivnitelná. Není 

třeba sahat do studijních programu. 

Děkan Němec: Připomněl, že hodiny jsou nákladový systém. Žádá výkonový systém, který 

zobrazuje reálnou zátěž. 

Sen. Durnová: Reagovala, že nejde o navyšování hodin u předmětů. KIV nereflektuje malé 

skupiny. 

Prod. Vaďurová: Vnímá revize kreditové zátěže jako ochranu kateder. 
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Tajemnice Němcová: Připomněla, že nešlo o hledání průměrného počtu studentů na hodinu. 

Unikátní učební jednotka reflektuje náročnost jednotky dle směrnice.  

AS PdF MU projednal informace o přípravě rozpočtu PdF MU na rok 2021.   

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

6. Informace k Dlouhodobému záměru PdF (2021-2028) 

Předseda Adam: Oficiálně se jedná o strategický záměr fakulty na roky 2021-2028. Aktuálně 

probíhá připomínkové řízení i na úrovni vedoucích pracovišť. 

Děkan Němec: Připomněl vizi rektora, který vyzval k držení se tezí univerzitního strategického 

záměru. Dokument PdF to reflektuje. Strategické cíle budou průběžně aktualizovány. Poprvé 

se univerzita hlásí k takto dlouhému období 8 let. Případné podněty mohou být zaslány na 

adresu dekan@ped.muni.cz nebo konkrétním proděkanům či tajemnici v následujících 14 

dnech. 

AS PdF MU projednal informace k strategickému záměru PdF MU na roky 2021-2028.   

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

7. Různé 

 

Sen. Svobodová: Směřovala dotaz k tajemnici ohledně zavedení jiné formy stravenek, než jsou 

papírové. Navrhla kartu či paušál do výplaty. Druhý dotaz je k vykazování pracovní doby 

v Inetu s žádostí o možnosti zpracovávat více dat, která by usnadnila vyplňování pracovní doby. 

Děkan Němec: Oznámil možnost přejít na novou možnost podpory stravování od 1. ledna. 

Většina děkanů to podporuje. Výše vyjednávání je předmětem kolektivní smlouvy. 

Tajemnice Němcová: Odpověděla na dotaz sen. Svobodové. Kolega Mysliveček řeší agendu 

elektronizace, její podnět mu postoupila. Dochází také již k elektronizaci cestovních výkazů. 

 

Sen. Frýzová: Žádala, zda by bylo možné studentům dopředu oznámit informace o formě 

výuky a tím chránit je i pedagogy, a dále přizpůsobit rozvrh online výuce v době vládních 

protiepidemických opatření. 

Prod. Káňa: Doporučil ošetřit sdělení ohledně formy výuky přímo v katalogu předmětů. Žádal 

o seznam předmětů, které nelze vyučovat online. Zadané rozvrhy počítají s teoretickou 

možností rozvolnění pandemických opatření; nakonec se až na některé úpravy k vytvoření 

zvláštního rozvrhu bez ohledu na dostupné učebny nepřistoupilo. Předměty (typicky velké 

přednášky) lze slučovat, stejně jako měnit časy předmětu po domluvě se studenty. 

Sen. Frýzová: Žádala o příklady dobré praxe jako ochranu pro studenty i vyučující. 

Proď. Káňa: Reagoval, že návrh dopisu výše zmíněného byl již zaslán panu děkanovi. 

 

Předseda Adam: Představil nového budoucího senátora Filipa Versteega (SK AS), který 

požádal o možnost účastnit se dnešního zasedání. 
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Filip Versteeg: Řešil některé podněty a problémy studentů, má řadu podkladů (anketa, zprávy, 

úvahy). 

Děkan Němec: Doporučil problémy nejprve řešit na úrovni katedry. Nabídl i možnost schůzky. 

Sen. Lenhartová: Odkázala i na studentskou komoru, nabídla jako předsedkyně SK svou radu 

a pomoc. 

Předseda Adam: Odkázal dále na studentskou oborovou radu a programovou radu. 

 

Sen. Vrubel: Oslovil paní tajemnici s podnětem ohledně přebalovacích pultů na toaletách, aby 

byly explicitně toalety v tomto smyslu označeny. Dále aby byly dodány háčky na WC pro 

hendikepované. 

Tajemnice Němcová: Přislíbila realizaci. 

 

Předseda Adam: Poděkoval za účast, rozloučil se a pozval senátory a senátorky na další 

zasedání, které se bude pravděpodobně konat 2. 3. 2021. 

 

Zapsal: Bc. David Košatka 2. 2. 2021 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS Pdf MU, v Brně, dne 5. 2. 2021 
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Usnesení z 3. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2020/2021 

 Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje Bc. Davida Košatku jako skrutátora 

3. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021.  

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje program 3. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2020/2021.  

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje zápis z 2. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2020/2021. 

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje upravené Podmínky a kritéria 

pro přijetí v přijímacím řízení na PdF MU pro akad. rok 2020/2021. 

 

 AS PdF MU souhlasí, v souladu Pravidly sestavování rozpočtu PdF MU pro rok 2020, 

s převodem finančních prostředků ve výši, která přesahuje povolený limit pro převod 

prostředků do roku 2021, a to u Katedry ruského jazyka a literatury. 

 

 AS PdF MU souhlasí, v souladu s Pravidly sestavování rozpočtu PdF MU pro rok 

2020, s převodem finančních prostředků ve výši, která přesahuje povolený limit pro 

převod prostředků do roku 2021, a to u Katedry německého jazyka a literatury. 

 

 Akademický senát PdF MU nesouhlasí s přidáním následujícího dodatku k usnesení č. 

7: AS PdF MU žádá vedoucí Katedry pedagogiky PdF MU, aby zajistila průběžné 

čerpání finančních prostředků tak, aby výše případných převáděných prostředků v 

dalších letech odpovídala pravidlům sestavování rozpočtu fakulty 

 

 AS PdF MU souhlasí, v souladu s Pravidly sestavování rozpočtu PdF MU pro rok 

2020, s převodem finančních prostředků ve výši, která přesahuje povolený limit pro 

převod prostředků do roku 2021, a to u Katedry pedagogiky. 

 

 AS PdF MU projednal informace o přípravě rozpočtu PdF MU na rok 2021.   

 

 AS PdF MU projednal informace k strategickému záměru PdF MU na roky 2021-

2028.   

 

 

 

 

 


